
Rapport från 2VDG till DRM 2 Anna-Lena Bohlin 

Sen sist har jag fördjupat studierna i Lions lära. Har haft en nära och 

kontinuerlig kontakt med 1VDG. Tagit initiativ till diskussionsmöten med DG 

och 1VDG digitalt. 

Jobbat med GMA och SWOT analys som vi skall genomföra på DRM 2 . 

Medverkat vid AU mötet inför DRM.  

Besökt en klubb som representant för GAT turnén. Haft telefon kontakt med 

två klubbar i samma syfte 

Ingår i RM 2023 kommitteen där vi haft flera möten. 

Hållit mej uppdateras om Tältprojektet  

 


